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Årsberetning – Ejerforeningen Kirke Værløsevej 26 og 26A 

9. juni 2020 

 

 

Så vidt jeg er orienteret har vi siden sidste generalforsamling ikke haft udskiftning blandt ejerne. 

Der har i perioden ikke været indkaldt til formelle bestyrelsesmøder, men der har løbende været 

kontakt mellem bestyrelsesmedlemmer.  

Der har været foretaget flere anlægsarbejder i perioden. 

Administrationen, formand og næstformand har et par gange haft gennemgang af foretagne 

bygningsarbejde og asfaltbelægning. 

Under garantien er udført reparationer af murværk. Som led i endelig overtagelse og frigivelse af 

garantibeløb, blev det aftalt, at rampen ved dyrlæge også fik monteret stor metalkant til 

beskyttelse af rampen. 

Vi har i flere omgange fået udskiftet utætte vandrør samt monteret cirkulationsudstyr  og ny 

rørføring, der fremfører vamt vand frem til alle toiletter i begge bygninger. Altså ikke længere 

venten på varmt vand. 

Varmvandsbeholder og øvrig gammel rørføring er udskiftet. Jan Hansen VVS vedligeholder 

anlægget.  

Et par lejligheder har fået boks med lyslederkabel til brug for internettet. Al montering og 

ledningsføring skal foregå på vægge mellem de to ejendomme. Altså ingen ledningsføring på 

gavlene.  

Vi har for et par måneder siden fået leveret skilte til opsætning i galger ved alle indgange. Et par at 

skiltene kunne ikke modstå vinden og er ødelagt. Nye bestilles til montering på en bedre måde. 

Alt skiltning på gelændere og vægge er i modstrid med ejendommens husorden. Ejerne bedes 

sørge for, at denne skiltning nu ophører. 

Vi har måtte sande, at vores håndværkerkontakt Jimmy Nielsen fremover kun koncentrerer sig om 

fejning og bortfjernelse af blade, klipning af træer, vedligehold  m.m. Der fejes en gang hver 

måned. Snerydning foretages også af Jimmy Nielsen. 

 

Vi vedtog sidste år, at der skulle plantes noget stikkende buskvæsen i det grønne areal mellem 

Novo og nr. 26 A, så gennemgang fra Ny Vestergårdsvej forhindres. Det afventer vi stadig. 

Døren til fyrrummet vil stadig forsøges aflåst og nøglen vil blive placeret i en nøgleboks ved døren. 



Med hensyn til parkering, må det konstateres, at parkeringspladserne hurtigt bliver optaget af 

kunder bl.a. fra skiftende deltagere i holdundervisning i løbet af dagen. 

Store kassevogne bliver lejlighedsvist parkeret i almindelige parkeringsbåse. Dette besværliggør 

gennemkørsel.  

bestyrelsen valgt at honorere en pedel/gårdmand med et meget lille månedligt honorar. 

Opgaverne er hovedsagelig at være til stede i dagtimerne mht håndværkerkontakt, 

parkeringsproblemer, opsyn med fyr og andre småopgaver. Vi får samtidig præciseret nugældende 

aftale med Servicebilen v. Jimmy Nielsen og listning af opgaver for pedel/gårdmand. 

Vi skal i bestyrelsen drøfte og prioritere de kommende vedligeholdelsesarbejder, herunder fornyet 

maling af vinduer og trædøre samt underside af reposserne. 

9.06.2020 

Per Billesø 

Fmd. 




